
Bestyrelsesmøde – Lejerbo - Casa Nova Tirsdag den24. januar 2023 

Mødeleder:  Referent: Hanne 

Mødedeltagere:  
Lars, Mads Karen Niels, Torben Hanne. 

Fraværende/Afbud: 
Helle, Karina 

 

 Dagsorden: Referat: 

1 Nyt fra formanden: 
 

Intet nyt at berette. 
 

2 Nyt fra Lars, 
Varmemester: 
 

Afdelingens hjemmeside styres for tiden af Mogens - men overgår 
senere til en fra bestyrelsen. 
 

Man kan nu fjern-aflæse sit forbrug. 
 

Træerne bliver i øjeblikket beskåret - hvilket går fint. 
 

Der er kommet nye tag på cykelskurene efter aftale. 
 

Alle lejligheder er for tiden udlejet. 
 

Vi er opmærksomme på mangelfuld rengøring af opgangene. 
 

Viceværterne ser på lys og timer rundt i afdelingens yderområder 
 

Snerydningen har drillet lidt i år på grund af omskiftelige 
vejrforhold. 
 

Fryser i nummer 11 i kælderen nedlægges. 
 

Lamperne i badeværelserne vil på sigt blive skiftet. 
 

Lade-stander til elbiler kommer inden sommerferien. 
 

Der vil blive plantet eventuelle æble- og blommetræer rundt i 
afdelingen.  
 

Småproblemer i afdelingen: 
 

Vand i kælderen nummer 13, intet taget skade og vand pumpet op. 
 

I nummer 9 kommer der vand ind fra taget - det vil blive undersøgt 
og lavet - samtidig skal der kigges på ventilationssystemet som 
volder problemer. 
 

3 Indkomne forslag: 
 

Der er ikke kommet nye forslag 

Venlig hilsen 
Viceværter og bestyrelse 

 
 
 


